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Onderwerp

Toekomstperspectief sportverenigingen Nieuwveen en Zevenhoven

Advies

1. Vast te stellen de brief aan de gemeente Nieuwkoop inzake reactie op verzoek om bestuurlijk

overleg over een nieuw omnisportpark Nieuwveen-Zevenhoven.

2. Vast te stellen de publiekssamenvatting behorende bij de reactie op verzoek om bestuurlijk

overleg over een nieuw omnisportpark Nieuwveen-Zevenhoven.

Besluit GS

Vastgesteld conform advies

Bijlagen

1. GS-brief aan gemeente Nieuwkoop inzake Toekomstperspectief sportverenigingen

Nieuwveen en Zevenhoven

2. Brief gemeente Nieuwkoop inzake Toekomstperspectief sportverenigingen Nieuwveen en

Zevenhoven
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1 Toelichting voor het College

De gemeente Nieuwkoop heeft een verzoek ingediend voor bestuurlijk overleg over een nieuw

omnisportpark Nieuwveen-Zevenhoven van 6 ha buiten Bestaand Stads- en Dorpsgebied. 

Op 16 januari 2024 is een conceptantwoord in GS besproken om het verzoek om bestuurlijk overleg

af te wijzen omdat het voorstel van de gemeente Nieuwkoop strijdig is met ons coalitieakkoord

waarin staat om naast Gnephoek en Sliedrecht Noord geen nieuwe 3ha-locaties toe te voegen. GS

hebben deze antwoordbrief aangehouden omdat zij voorafgaand aan het versturen van de brief eerst

bestuurlijk overleg met de gemeente Nieuwkoop wilden hebben.

Op 4 april 2024 heeft gedeputeerde Anne Koning met wethouders Ines de Ridder en Tom de Kleer

een wederzijds plezierig ervaren bestuurlijk overleg gehad. De wethouders hebben het verzoek

verder toegelicht. De wethouders gaven aan dat de brief van Nieuwkoop de uitvoering van een motie

van de gemeenteraad betreft. Burgemeester en Wethouders willen graag duidelijkheid over de

planologische medewerking van de Provincie om te voorkomen dat tijd en geld wordt gestoken in de

uitwerking van een plan waaraan de provincie niet wil meewerken. Burgemeester en Wethouders

hebben de motie ontraden en vinden die niet erg realistisch vanwege de hoge kosten voor een nieuw

omnisportpark en twijfels over de planologische haalbaarheid.

Gedeputeerde Anne Koning heeft het provinciaal standpunt toegelicht. Een nieuw omnisportpark van

6 ha buiten Bestaand Stads- en Dorpsgebied zou een nieuwe 3ha-locatie in ons Omgevingsbeleid

betekenen. in ons coalitieakkoord afgesproken om met uitzondering van een tweetal

woningbouwlocaties geen medewerking te verlenen aan het opnemen van nieuwe 3ha-locaties in de

Zuid-Hollandse Omgevingsverordening om boeren, natuur en recreatie te beschermen tegen verdere

verstedelijking. Wij zien dan ook geen ruimte om hier planologisch medewerking aan te verlenen. 

Wel erkennen het vrijwilligersvraagstuk van sportverenigingen. Wij hebben echter geen provinciaal

beleid tav lokale sportverenigingen en kunnen de gemeente Nieuwkoop vanuit het beleidsveld sport

daarin helaas geen ondersteuning bieden.

Tenslotte is de voorgestelde woningbouw op de huidige sportvelden in onze ogen niet nodig. De

regio Holland Rijnland heeft meer dan 130% plancapaciteit en daarmee al voldoende

woningbouwplannen. Het toevoegen van meer woningbouw is daarom nu niet nodig.  

De wethouders toonden begrip voor ons standpunt gezien het provinciaal beleid.

Financieel en fiscaal kader

Totaalbedrag excl. BTW  : € 0,00

Programma : Ambitie 6 - Sterke steden en dorpen in Zuid-Holland

Financiële risico’s : Er zijn geen financiële risico’s.

Juridisch kader

Er zijn geen juridische gevolgen van dit besluit.
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2 Voorafgaande besluitvorming

Coalitieakkoord waarin is afgesproken om met uitzondering van een tweetal woningbouwlocaties

geen medewerking te verlenen aan het opnemen van nieuwe 3ha-locaties in de Zuid-Hollandse

Omgevingsverordening.

3 Proces

Er heeft bestuurlijk overleg plaatsgevonden tussen gedeputeerde Anne Koning en wethouders Ines

de Ridder en Tom de Kleer. Dit bestuurlijk overleg is door beide partijen als plezierig ervaren.

Burgemeester en Wethouders van de gemeente Nieuwkoop worden met bijgaande GS-brief verder

geïnformeerd over onze reactie ten aanzien van een nieuw omnisportpark Nieuwveen-Zevenhoven.

Daarmee wordt dit dossier door ons afgerond en is er voor ons geen vervolgproces. Burgemeester en

Wethouders van Nieuwkoop zullen hun gemeenteraad over onze reactie informeren.

4 Participatie en rolneming

Hoewel wij het vrijwilligersvraagstuk van sportverenigingen erkennen bieden wij vanuit het

beleidsveld  sport geen ondersteuning aan lokale sportverenigingen. Vanuit het  beleidsveld ruimte

kunnen wij gezien ons coalitieakkoord geen planologische medewerking verlenen voor een nieuw

omnisportpark van 6 ha buiten Bestaand Stads- en Dorpsgebied.

5 Communicatiestrategie

Er heeft bestuurlijk overleg plaatsgevonden tussen gedeputeerde Anne Koning en wethouders Ines

de Ridder en Tom de Kleer. Dit bestuurlijk overleg is door beide partijen als plezierig ervaren.

Burgemeester en Wethouders van de gemeente Nieuwkoop worden met bijgaande GS-brief verder

geïnformeerd over onze reactie ten aanzien van een nieuw omnisportpark Nieuwveen-Zevenhoven.

Verder vindt vanuit de provincie geen communicatie plaats over dit besluit.


